
 Oslo kommune 
 Bydel Vestre Aker 
  

 

 
 

Protokoll 04/07 
 
 
Møte: Rådet for funkjsonshemmede  
Møtested: Hovseterhjemmet  

Møtetid: 18.06.2007  
   
 
 
Møteleder: Reidar Sundby/Anne L. Lexow  
   
Tilstede: Reidar Sundby,  Kjellaug Flugsrud,   

Elisabeth Bjørge,  
 

   
Forfall: Nina Hansen, Sonja Rusten, Tine Qvale  
   
Som vara møtte: Tormod Prytz  
   
Fra 
administrasjonen: 

 
Åsa Rytter Evensen, Monica Enge Eriksen 

 

   
Møtesekretær: Anne L. Lexow  
 
Godkjenning av innkallingen 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
 
Sak 24/07 Godkjenning av protokoll 

Protokoll 03/07, fra 21.05.07 ble godkjent  
 
Sak 25/07 Søknad om midler for bygging av terskeleliminator og handicaptoalett 
 Handicapforbundet vil søke Oslo kommune sentralt om midler til 

terskeleliminator og handicaptoalett. 
 
Sak 26/07 Utbedring av Holmenkollbanen 
 Det er ingen nyheter omkring utbedring av Holmenkollbanen bortsett fra at 

ubedring er forventet å skje før VM i 2011.  
 
Sak 27/07 Kandidater til Rådet 

Det skal i forbindelse med kommunevalget til høsten være valg på medlemmer 
til Rådet. De ulike organisasjonene for funksjonshemmede fremmer forslag på 



kandidater. Medlemmene i Rådet henvender seg til sine respektive 
organisasjoner for å melde fra om de tar gjenvalg eller ikke. 
 

Sak 28/07 Møteplan 
Rådet forsøker å legge møtene i forkant av BU-møtene. På grunn av 
kommunevalget er det foreløpig bare bestemt  to møtedatoer for BU, 
henholdsvis 6.09 og 18.10.  
De to første møtedatoene i Rådet til høsten blir derfor 27.08 og 8.10. 
 

Sak 29/07 Eventuelt  
Persbråten skole: Det er foretatt befaring vedrørende tilgjengelighet for 
bevegelseshemmede. Det må følges opp også med tanke på tilgjengelighet for 
synshemmede. 
Røa Senter: Det skal sjekkes om senteret har handicaptoalett. 
 
 
 

 
  Reidar Sundby      Anne L. Lexow 
   leder        sekretær
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